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Trafikverket är igång med att bredda Ekerövägen i tre separata delprojekt. I det sista tredje 
delprojektet planeras bussfilen stängas av mellan Kanton-Nockeby i tre år. De åtgärder som skulle 
varit genomförda innan man stänger av bussfilen är inte på plats (bl a stor infartsparkering, förstärkt 
kollektivtrafik, fler båtfärjor mm). Detta kommer innebära att Ekeröbornas pendlingstider, som redan 
är stockholmsområdets längsta, kommer bli kraftigt förlängda. Det saknas helt enkelt alternativ för 
Ekeröborna att kollektivtrafikpendla i den stora omfattning som är behövlig. 

Som tur är har ingen tilldelning av delsträcka 3 skett än så det finns fortfarande en möjlighet att 
skjuta upp avstängningen av bussfilen. Detta bör man göra för att ge mer tid till kommunen, SL och 
Trafikverket att planera, finansiera och genomföra nödvändiga åtgärder. 

Fråga: 

Kan kommunalrådet aktivt verka för att stängningen av bussfilen 
skjuts upp tills Trafikverket, SL och kommunen genomfört 
nödvändiga åtgärder.

/ Alexander Lind af Hageby 


